
 

Fölösleges táblák Szentesen 

Szentes - Eddig több mint 40 javaslat érkezett azzal kapcsolatban, hogy hol 
vannak felesleges KRESZ-táblák a Kurca-parti városban. 

Eddig több mint 40 javaslat érkezett azzal 
kapcsolatban, hogy hol vannak felesleges KRESZ-
táblák a Kurca-parti városban. A lakosság 
észrevételeire azért van szükség, mert Szirbik Imre 
polgármester a napokban tárgyal a 
közlekedésrendészettel a vitákat szülı 
korlátozásokról. A Petıfi Szállónál évek óta 
bevezetett sebességkorlátozással továbbra sem 
tudnak kibékülni a szentesiek. Többen megemlítik, 
hogy korábban ennyi hely sem volt a közlekedınek, 
mert taxik álltak a paraván helyén, mégis lehetett 
50-nel hajtani. Ugyancsak érdekes, hogy míg kifelé a 
Csongrádi úton, az ABC után 70-nel lehet menni, befelé csak 50-nel, mert eltőnt a 70-
es tábla. Kaotikusnak találják az Arany János utcai csomópontot, ahol 5 utca 
keresztezi egymást. Néhány beíró fekvırendıröket kért a nagyhegyi városrész két 
forgalmasabb utcájára.  
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